
 

Bestyrelsesmøde SKAT Fritid & Idræt – 9. februar 2012 

 
Deltagere: 
 
Svend Mandel 
Jørn Olsen 
Morten Grejsler 
Jacob Klitgaard 
Annette Friis Nielsen 
Jesper Vestergaard 
Winnie Wolf Andersen 
 
Referent: 
 
Winnie Wolf Andersen 
 
Dagsorden: 
 

1. motionskampagnen 
a. Deltagere 
b. Lodtrækning 

 
2. Repræsentantskabsmøde den 16. marts 

a. Indbydelse (udsendt) 
b. Skriftlig beretning (udkast til emneoversigt vedhæftet) 
c. Regnskab 
d. Valg (bestyrelse, suppleanter, revisorer) 
e. Mødetidspunkt for bestyrelsen 
f. Øvrige praktiske ting 

 
3. Aktivitetsindberetning 2011 

 
4. Idrætsdagen 2012 (fælles udmelding) 

 
 

5. Idrætsdagen 2013 
 

a. Hvordan kommer vi videre med estimering af deltagerantal og aktivitetsudbud? 
 

6. DHL 2012  
 

7. Bike & Run 2012 (2013) 
a. Godkendelse  
b. Hvordan skal vi udmelde dette? 

 
8. Eventuelt 



 
 
 
Ad punkt 1 – Motionskampagne 
 

a) deltagere 

 
Der har i alt deltaget 310 personer fordelt på 24 foreninger. Af de 310 personer, opfyldte 286 kravene for at 
være med i lodtrækningen. 
  
I 2011 deltog 251 personer fordelt på 11 foreninger i kampagnen, som dette år løb over en 3 måneders 
periode.  Dvs. der er langt flere foreninger repræsenteret i år, men det samlede deltager antal har 
desværre ikke rykket sig meget. 
 
Med i alt ca. 8.000 ansatte i SKAT, må det konkluderes, at der med en aktuel deltagelse på 310 
medarbejdere ud af potentielt 8.000, stadig ikke er en overvældende interesse for kampagnen. 
 
Spørgsmålet er, hvad årsagen til det lave deltagerantal er? Er det markedsføringen, der ikke er god nok? Er 
det ”bare” manglende interesse for kampagnen?  Det har i år været meget nemt at indberette, idet den 
enkelte deltager har skullet indberette for sig selv, og det hele på en gang! 
 
Hvor meget markedsføring sker der rundt omkring i de lokale foreninger? Skal perioden være en anden? 
Der må være mange flere, der motionere i SKAT, end dem der har indberettet! Rigtig mange ville kunne 
opfylde de kriterier, der er til motion i kampagnen – men har alligevel ikke deltaget i kampagnen! 
 
Der er et stort informations flow på intranettet: de informationer, der bliver sendt ud på intranettet, er væk 
i løbet af meget få timer. Derfor kan det være svært at sende information ud, som bliver set og registreret 
af alle! Skal der laves flyers, som sendes rundt til alle foreninger, til videre distribution på offentlige steder 
på arbejdspladsen?  
 
Og hvad med præmien – skal den i stedet være gruppebaseret frem for enkeltperson baseret? F.eks. et 
restaurantbesøg for gruppen/en biobillet eller lignende? 
 
Bestyrelsen blev enig om, at emnet tages op på repræsentantskabsmødet. I samme forbindelse kan man 
passende tage stævner med i denne debat – set i lyset af endnu en aflysning af det planlagte stævne i 
Fredericia.  
 
Bestyrelsen synes ikke, at det er tilfredsstillende med det meget lave deltagerantal, der har været de 
seneste år til Motionskampagnen! Så der skal gerne afklares en række spørgsmål, når emnet tages op til 
repræsentantskabsmødet: Skal der defineres et minimum antal deltagere, for at kampagnen kører? Skal 
man give kampagnen et par forsøg mere, hvor deltagerantallet får mulighed for at blive større? Hvilken 
periode er bedst for kampagnen? 
 

b) lodtrækning 

 

Lodtrækningen af de individuelle præmier, foretages blandt alle deltagere, som opfylder kravene til 
kampagnen (30 minutters motion om dagen i minimum 10 af kampagnens dage).  
 
Derudover er der en præmie på 1.000 kr. til den forening, der forholdsmæssigt har haft flest deltagere med 
i kampagnen.  Her tages der udgangspunkt i foreningsindberetningen for 2010. 



Resultatet af lodtrækningen er: 

 
Foreningspræmien går til Hjørring.  
 
De individuelle præmier går til Grethe Maarløv, SC Korsør, Tascha Søgart, Ankenævnssekretariatet, og Jytte 
Ravnebæk, SC Århus.  
 
Tillykke til alle vinderne ☺ 
 
 
 
Ad punkt 2 – repræsentantskabsmøde den 15. marts 
 

a. Indbydelse  
Er udsendt – med sidste tilmeldingsfrist 1. marts 2012. 
 

b. Skriftlig beretning 
Svend gennemgik udkast til beretningen. Udkastet blev rettet til. 
 

c. Regnskab  
Regnskabet for 2011 blev gennemgået af kassereren.  
 
Budget for 2012 og 2013 er endnu ikke udarbejdet. Mht. budget blev det diskuteret, om tilskuddet 
til foreninger skal forhøjes, for at forøge mulighederne for foreningerne til at udvide deres 
aktiviteter/tilbyde deres medlemmer flere aktiviteter.  Desuden blev det debatteret, om der skal 
budgetteres med et større km- tilskud (til 2 kr.) Det blev besluttet, at hjemmesiden bliver opdateret 
med, at km-satsen pr 1.1. 2012 er forhøjet til kr. 2. 
  

d. Valg af bestyrelse, suppleanter samt revisorer.  
Mht. bestyrelsen, er Jakob, Morten og Jesper på valg. Alle er villig til genvalg – dog med 
betænkeligheder fra Jespers og Jacobs side, idet de er lidt fortvivlede over den manglende 
opbakning til det arbejde og de ting, der udbydes fra bestyrelsens side. Dette kan evt. debatteres 
på repræsentantskabsmødet.  
Suppleanterne er på valg. Annette er villig til genvalg. Om Anne ønsker genvalg vides ikke. Mht. 
revisorerne undersøger Svend, om de er villige til genvalg! Ligeledes undersøger Svend om Anne er 
villig til genvalg! 
 

e. Mødetidspunkt for bestyrelsen.  
Det blev aftalt, at bestyrelsen mødes onsdag den 14. marts kl. 13, og således overnatter til torsdag.  
 

f. Øvrige praktiske ting 
Svend og Annette søger for de praktiske forberedelser i forbindelse med repræsentantskabsmødet. 
 

 
Ad punkt 3 – aktivitetsindberetning 2011 
 
Svend gennemgik de indberettede tal for 2011. I modsætning til 2010, var det for 2011 muligt at afstemme 
tallene ☺ 
 
 



Ad punkt 4 – idrætsdagen 2012 
 
Idrætsdagen 2012 foregår som Øst/Vest stævner. I vest afholdes stævnet den 31. august i Horsens – 
nærmere bestemt Forum Horsens. I Øst afholdes stævnet i København. Tid og sted for hvor idrætsdagen 
skal afholdes i Øst, meldes først ud i uge 7. 
 
Bestyrelsen blev enig om, at der sendes en fælles udmelding ud vedrørende begge stævner.  Svend sørger 
for dette, når Øst stævnet er på plads. 
 
Horsens vil gerne vide, hvorvidt SKAT Fritid & Idræts hjemmeside kan benyttes til at informere om 
idrætsdagen 2012? Da der er tale om et Vest stævne, hvor flere regioner deltager, er det nærliggende at 
placere info om dagens på SKAT Fritid & Idræts hjemmeside. En side, som alle har adgang til. Omvendt har 
Horsens også i tankerne, at anvende en intern hjemmeside, som der kan linkes til fra SKAT Fritid&Idræts 
hjemmeside! 
 
Bestyrelsen gav Horsens grønt lys til at bruge hjemmesiden som infokanal vedrørende idrætsdagen 2012, 
såfremt det er den løsning, Horsens foretrækker! Dog skal man huske på, at det er en offentlig hjemmeside, 
så budgetter og regnskaber m.m. skal ikke placeres på siden! Jacob mente, at det er muligt at oprette en 
bruger, som får rettigheder til en bestemt side på hjemmesiden!  Generelt mente bestyrelsen, at det er en 
fordel for foreningen, at Horsens ønsker at benytte sig af hjemmesiden, som på den måde bliver profileret 
☺. 
 
 
 
Ad punkt 5 – idrætsdagen 2013 
 
Idrætsdagen 2013 bliver et landsdækkende stævne, som skal afholdes fredag den 14.juni 2013 i Fredericia.  
 
Svend har ikke hørt fra Fredericia efter at bestyrelsen har meldt tilbage, at SKAT gerne vil afholde 
idrætsdagen i Fredericia i juni 2013! Der skal nu indgås en mere fast og præcis aftale – her tænkes specielt 
på hvilke aktiviteter, som vi ønsker at udbyde, og dermed hvilke faciliteter, der skal lejes! 
 
Det blev besluttet, at bestyrelsen på repræsentantskabsmødet ridser de aktiviteter op, som bestyrelsen har 
tænkt sig at tilbyde til idrætsdagen 2013. Mht. musik til festen, har Morten undersøgt muligheden for at 
booke et 80ér band. Svend oplyste, at man ved samme bookingbureau har mulighed for at booke Schmidt 
& Co, som spillede til idrætsdagen i Kolding i 2002. Også dette punkt tages med på 
repræsentantskabsmødet.  
 
 
Ad punkt 6 – DHL 2012 
 
Annette har lavet en indbydelse vedr. DHL 2012, som er parat til at blive sendt af sted! Konceptet er det 
samme som de forrige år: SKAT betaler tilmeldingsgebyr og løbetrøjer! 
   
Annette og Lise er som sædvanlig primus motor på dette! 
 
 
Ad punkt 7 – Bike&Run 2012 og 2013 

 
Bike & Run er et stafetløbskoncept, som Dansk Firmaidrætsforbund lancerede første gang i 2010.  



 
 SKAT FRITID & Idræt har foreslået SKAT, at Skatteministeriet deltager som virksomhed i disse løb, og at 
Skatteministeriet på linje med deltagelse i DHL-stafetten dækker holdtilmeldingsgebyr. Tilmelding til 
stafetten skal administreres af de lokale foreninger, der er medlem af SKAT Fritid&Idræt, dog således at 
tilbuddet vil gælde for alle ansatte i Skatteministeriet! 
Skatteministeriet har givet grønt lys for deltagelse i Bike & Run i 2012 på ovenstående betingelser. 
Efterfølgende laves en evaluering mht. fremtidig deltagelse. 
 
Der findes flyers, som kan rekvireres ved Firmaidrætten. Bestyrelsen sørger for at få rekvireret og 
videreformidlet disse flyers til de lokale foreninger, i de byer, hvor der er Bike & Run! De lokale foreninger 
vil få nærmere besked! 
 
 
Ad punkt 8 – Eventuelt 
 
Der er kommet en tilskudsansøgning fra Købehavn på kr. 11.000 vedrørende deltagelse i Fodbold på Malta.  
 
Ansøgningen fra København blev bevilget og kassereren udbetaler beløbet. Herudover ansøges om 
transporttilskud fra Firmaidrætten.  Ansøgningsblanketter attesteres af Svend og videresendes til 
Firmaidrætten.  
 
Bestyrelsen vil bede John David om han vil gennemgå programmet ”Supernova” på 
repræsentantskabsmødet.  Jørn finder i den forbindelse ud af adgangsmuligheder til systemet! 
 
Der er årsmøde i ECSA til september, og i den forbindelse skal de danske repræsentanter have en 
repræsentationsgave med, idet der finder en udveksling sted mellem spillerne/deltagerne. Flere 
muligheder blev diskuteret, og Svend undersøger mulighederne nærmere. 
 
Næste bestyrelsesmøde blev fastsat til den 7. juni 2012 i Odense. 
 
 
 


